
                                                                                 

Protokoll nr 2 vid styrelsemöte med SPF Seniorerna Skepplanda-Hålanda den 19 februari 2024, 
Klockareängen Skepplanda kl 10.00 – 12.30

§ 1 Christina hälsar välkommen och öppnar mötet

§ 2 Närvarande:    Christina Thorbjörnson Jan Johansson
Katarina Johansson Ann-Katrin Vesistö
Eva Larsson Claes Billingsdal
Bo Wassenius Marita Jaanson
Lennart Bengtsson §§ 1-8 Inger Nilsson

§ 3 Föregående protokoll godkändes

§ 4 Ekonomi och medlemsstatistik
Katarina redogjorde för resultat och balansrapport, 7.950 har föreningen erhållit från 
Vuxenskolan, fasträntekontot har avslutats och ränta på 2.550 har utbetalats. Nytt 
fasträntekonto på 6 månader har tecknats på 100.000 och med 3,8% ränta
Vi är f n 470 medlemmar, 25 personer har ej betalat årsavgiften, påminnelse har skickats
Lennart informerar om att han kommer göra dataändringar i enlighet med de val som skedde 
på årsmötet
De grupper som genererar bidrag från Vuxenskolan önskar att få del av detsamma

§ 5 Utvärdering av årsmötet
Planera att inför nästa årsmöte kunna visa samtliga handlingar på storbild
Funderingar kring våra ombud, trafik, hörsel och hälsa, samt deras information till 
medlemmarna
Bo kontaktar Anna-Greta Johansson vårt hörselombud

§ 6 Hjärtstartare
Boulelaget lånar hjärtstartare vid B-planen, vid Forsvallen, och återlämnar efter matcherna
Katarina har haft kontakt med Lola Stenson från Vuxenskolan, ang  föredrag om 
krisberedskap i vårt sårbara samhälle, mycket angeläget ämne. Föredragshållare är Hans 
Granquist från Civilförvarsförbundet. Kursen varar 1 – 2 timmar och planeras att genomföras 
för våra medlemmar vid separat tillfälle. Katarina kontaktar Lola Stenson om lämplig tid. 
Katarina kontaktar Desirée Nijland om HLR utbildning för styrelsen.
Bo lyfter frågan om vilka behov styrelsen har för olika utbildningar

§ 7 Distriktets årsstämma
6 april i Vänersborg, deltager gör Christina och Hans-Olof Thorbjörnson, Irene Börjesson, 
Katarina Johansson, Helen och Jan Johansson



§ 8 Årsplaketter 
Endast aktuellt vid jubileér

§ 9 Hyror
Simhallen har höjt avgiften med 10 kr, eftersom ett högre belopp inbetalas till Ale kommun. 
Christina har haft kontakt med Leif Andersson, Bygdegårdsföreningen, något belopp är ej 
klart ännu, vi avvaktar vidare besked.
Jan informerar om sin kontakt med Tyrone Hansson ang. vår del i  rum på Klockareängen
Jan har haft kontakt med Harry Fischer ang. den avgift föreningen betalar till KPR, 3 kr per 
medlem, och hur de används

§ 10 Övriga frågor
Förslag till program 2024 genomgicks, Jan sammanställer och kontaktar oss när det är dags 
för tryckning
Funktionärsträff på Lökeberga planeras till 21 augusti, Katarina bokar
Vi pratar om ofrivillig ensamhet och hur vi skall kunna få med dem i vår gemenskap och om 
man kan ansöka om medel för genomförande. Bo kontaktar hemtjänstchef i ärendet.
Folkhälsoveckan – många aktiviteter finns under veckan, vi funderar på om vi kan genomföra 
någon ytterligare samling/aktivitet
Ann-Katrin och Jan lämnar information från KPR och om en arbetsgrupp kring kommunens 
äldreplan. 

§ 11 Nästa månadsmöte 29 februari

§ 12 Nästa styrelsemöte 20/3 kl 10.00 på Klockareängen, Jan är kaffeansvarig

§ 13  Christina avslutar mötet och vi tackar henne för god fika

Skepplanda 2024-02-19

Inger Nilsson Christina Thorbjörnson
sekreterare ordförande


